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The eagerly awaited fourth Terminator movie, "Terminator Salvation", starring
Christian Bale and directed by McG, reaches cinemas on 22 May 2009. In a brand-new
chapter in the Terminator saga, Judgement Day has come to pass and Skynet has
destroyed much of the world's population. In this post-apocalyptic world populated by
deadly killing machines, the resistance, including John Connor, continues its brutal
fight for survival. "The Art of Terminator Salvation" is a stunning visual chronicling of
the making of the movie, comprising of exclusive designs, storyboards and stills
revealing the depth of creativity that has gone into creating the brand-new Terminator
movie.

http://www.allinfo.top/jjdd


作者介绍:

目录:

The Art of Terminator Salvation_下载链接1_

标签

concept_art

设定

美国

电影概念设计

小心淘宝上高仿

art

Terminator

Salvation

评论

good by today's standards, but too conventional

-----------------------------
潘家园50块一本...............买不到 TB买的 好像99来着 纯粹收藏来着 好奇里面的内容
谁知自然都是机体多啊
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-----------------------------
终结者4 设定集

-----------------------------
好像是65收的高仿 淘宝上的价格你懂得

-----------------------------
TS T系列机体控 天网fans必备 （但不是人物本必备 也是只能当资料书
不是冲机器去的这本看着就失望了 虽然挺厚的 其实我想看到更多场景更细致的资料
各种各样的机器占大部分有点苦闷
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